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Kaupunginhallitus päätti kokouksessaan 19.2. 2024 lähettää (§ 68) 
talouden tasapainottamispaketin uuteen valmisteluun. 
Jatkovalmistelussa tulee laatia moniammatillisesti valmisteltu 
lapsivaikutusten arviointi. Lisäksi tulee huomioida Hallintolain 41§ 
siten, että valiokunnilta, neuvostoilta, aluekumppanuuspöydiltä 
pyydetään kirjaamoon lausunnot 10.4.2024 mennessä. Samassa 
yhteydessä kaupungin asukkaat voivat antaa lausunnon talouden 
tasapainottamispaketista kaupungin kirjaamoon 10.4.2024 
mennessä. Kuivannon päiväkoti Hepokatin osalta tulee selvittää 
huoltajilta, että moniko harkitsee palvelusetelin käyttöä ja mikäli 
harkitsee, mikä olisi optimaalisin ratkaisu (sijainti) 
varhaiskasvatuspaikalle, mikäli varhaiskasvatusta ei ole tarjolla 
jatkossa Kuivannolla. Samassa yhteydessä selvitettävä, että 
löytyykö varhaiskasvatukselle sopivaa toimitilaa Kuivannolta, 
muualla kuin nykyisessä koulukiinteistössä. 
 
Kaupunginhallitus päätti niin ikään lähettää uuteen valmisteluun (§ 
69-74) uutta organisaatiorakennetta sekä koulujen ja päiväkotien 
lakkauttamisia koskeneet asiat.  
 
Asiat tuodaan sivistysvaliokunnan osaltaan päätettäväksi 9.4. 2024 
kokoukseen. Tässä kokouksessa valiokunta saa selvityksen 
valmistelusta sekä käy linjaavaa lähetekeskustelua seuraavien 
asiakokonaisuuksien osalta: 
 
- talouden tasapainottamisen eteneminen 
- lapsivaikutusten arviointi 
- koulujen lakkauttaminen 
- organisaatiouudistus 
- hallintosääntö 
  

 Esittelijä Sivistysjohtaja Mika Silvennoinen 
 

 Päätösehdotus 
 
  Valiokunta käy lähetekeskustelun jatkovalmistelusta ja valiokunnan 

kokoukseen 9.4. 2024 tuotavista päätösehdotuksista. Saatu selvitys 
ja käyty keskustelu päätetään merkitä tiedoksi. 
 

 Päätös Valiokunta kävi lähetekeskustelun jatkovalmistelusta ja valiokunnan 
kokoukseen 9.4. tuotavista päätösehdotuksista. Valiokunta toivoi, 
että Kuivannon koulun huoltajille tehdään uusi kysely 
kouluvaihtoehdoista. Lisäksi vanhempainyhdistyksiä tulee muistuttaa 



mahdollisuudesta päivittää antamiaan lausuntoja lapsivaikutusten 
arvioinnista. 

 


